
СНС: Неприхватањем идеје о концентрационој влади у Војводини ДС показао да су им најпречи страначки и лични интереси
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Нови Сад - Потпредседник Скупштине Војводине и функционер СНС Ђорђе Милићевић
рекао је данас да ДС неприхватањем идеје о формирању концентрационе владе у
Војводини, само потврђује чињеницу да их је у свему томе водило очување партијских и
личних интереса, а не интереси грађана који живе у Покрајини.

  

СНС подржава сваку озбиљну идеју чији је циљ да Војводину извуче из велике кризе у
коју је упала неодговорном и лошом политиком, коју ДС у Покрајини води у претходних
14 година, рекао је Милићевић Танјугу.

  

Коментаришући идеју формирање концентрационе владе свих странака у Војводини, о
којој су сагласност постигли лидери напредњака и СВМ, Милићевић је указао да се ДС
изјаснио да такву идеју не прихвата.

  

- Они су се изјаснили да такву идеју не прихватају, што само потврђује чињеницу да је
њих, у свему томе, водило очување партијских и личних интереса, а не интереси
градјана који живе у покрајини - оценио је функционер СНС.
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  На питање под којим условима је могуће створити концентрациону владу у Војводини, онје одговорио да ће то показати разговори који би требало да уследе у наредном периодуизмедју свих политицких странака у Војводини.  - Ми у СНС сматрамо да је Војводини потребна потпуно нова покрајинска влада, једнанова политика која би се успешно носила са свим проблемима са којима се Покрајинаданас суочава - рекао је Милићевић.  Он сматра да је актуелна покрајинска влада, коју предводи ДС, произвела те проблемеи, како је рекао, очигледно је да са тим проблемима не може да изађе на крај.  (Танјуг)  

 2 / 2


